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Groningen, 4 oktober 2021 
 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 

Betreft: Schriftelijke vragen  
Klimaatadaptatie 

 
Geachte voorzitter, 
 
We hebben een natte zomer gehad dit jaar. Dit in tegenstelling tot de hittegolven van voorgaande 
zomers: een opvallend verschil.  
De extreme weersituaties volgen elkaar steeds sneller op. De watersnoodramp in Zuid-Limburg en 
daar over de grens én het IPCC-rapport laten zien dat alle seinen op rood staan. Het is 5 voor 12. Als 
gevolg van de uitstoot van broeikasgassen door de mens gaat klimaatverandering zo rap dat 
verregaande klimaatadaptatie ook in onze provincie nodig is om er te kunnen blijven wonen. Wij 
maken ons grote zorgen over bijvoorbeeld verzilting en hittestress, maar ook over de onder de 
zeespiegel gelegen landerijen en woonkernen, en helemaal over die delen die ook nog eens aan 
hoger gelegen kanalen grenzen, zoals Meerstad. Siddeburen heeft als gevolg van een clusterbui al 
aardig wat wateroverlast ervaren. Inmiddels is het herfstseizoen met veel regenval begonnen. 
 
En nu ontvangen wij tot overmaat van ramp op 16 september een brief van Gedeputeerde Staten dat 
de Regionale AdaptatieStrategie (RAS) van de Provincie Groningen is vertraagd met bijna een jaar.  
  
Wij hebben veel vragen over de stand van zaken en uitvoering van de RAS, maar begrijpen ook dat 
deze inhoudelijk nog niet helemaal beantwoord kunnen worden omdat de RAS nog niet geheel 
gereed is.  
 
Op dit moment hebben wij daarom de volgende vragen:  
  
1. Welke risico’s lopen wij nu de RAS nog niet gereed is, terwijl klimaatverandering sneller gaat dan 

verwacht, in ieder geval met het oog op wateroverlast in onze provincie? 

  
2. Is al in beeld wat de grootste risicogebieden zijn in onze provincie?  
 

3. De in de brief genoemde vertraging wordt onder andere veroorzaakt doordat de gemeenten de 
risicodialogen niet hebben uit gevoerd. Wat is hiervan de oorzaak? Zijn er nog andere oorzaken 
voor de vertraging? 

 

4. Klimaatadaptatieprogramma’s moeten in samenwerking met  gemeenten en waterschappen 
worden uitgevoerd, maar de provincie heeft een toezichthoudende en toetsende rol. Vindt de 
provincie dat zij zelf tot nu toe voldoende de stimulerende - en waar gepast - faciliterende rol 
heeft gespeeld? En denkt de provincie hier voor het vervolg nog een actieve rol in te vervullen en 
zo ja welke?  
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5. Is de provincie bereid een tandje bij te zetten om de gemeenten te helpen of te stimuleren bij 
het nemen van hun verantwoordelijkheid aangaande klimaatadaptatie? Zo ja, op welke manier 
zou het college dat willen doen? Zo niet: waarom niet? 

 
Alvast hartelijk dank voor de beantwoording van deze vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Melissa van Hoorn (GroenLinks) 
 

 

 


